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Vragen van het lid Pia Dijkstra (D66) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat een veelbelovend longkankermedicijn 
niet voor elke patiënt beschikbaar is (ingezonden 11 september 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Longkankermedicijn niet voor elke patiënt beschikbaar»?1, 
en het bericht «Moet ik dan maar dood omdat ik in Nijmegen woon?»2 

Vraag 2
Op welke manier wordt geborgd dat het middel nivolumab voor alle 
patiënten, ongeacht hun woonplaats, beschikbaar is, zoals toegezegd in een 
brief over de sluis voor intramurale geneesmiddelen: «In de tijd dat het 
middel in «de sluis» is opgenomen is het wel beschikbaar voor patiënten en 
artsen»?3 

Vraag 3
Klopt het dat er twaalf verschillende ziekenhuizen zijn aangewezen om het 
middel nivolumab te verstrekken, maar dat op dit moment nog maar vier 
ziekenhuizen dit doen? Zo ja, wat zijn de redenen dat de overige ziekenhuizen 
het middel nog verstrekken, en hoe beoordeelt u deze? Op welke termijn zal 
het middel wel beschikbaar zijn in alle hiertoe aangewezen ziekenhuizen? 

Vraag 4
Hoe moeten artsen omgaan met patiënten die medisch gezien in aanmerking 
komen voor het middel, maar waarvoor geen plek in een (nabijgelegen)zie-
kenhuis beschikbaar is? 

Vraag 5
Hoe verhoudt de ontstane situatie zich tot de afspraak die gemaakt is tijdens 
het bestuurlijk overleg medisch specialistische zorg (op 9 juli 2015) «dat er 
geen patiënten om budgettaire redenen de toegang tot dure geneesmiddelen 
wordt ontzegd»?4

1 http://nos.nl/artikel/2056802-longkankermedicijn-niet-voor-elke-patient-beschikbaar.html
2 http://nos.nl/artikel/2056823-moet-ik-dan-maar-dood-omdat-ik-in-nijmegen-woon.html
3 Kamerstuk 29 477 nr. 343.
4 Kamerstuk 29 477 nr. 344.

 
 
 
 
kv-tk-2015Z16355
’s-Gravenhage 2015 Tweede Kamer, vergaderjaar 2015–2016, Vragen


